

2025 the 11th International Conference on Computer and Communications

Chengdu China | December 12-15, 2025

CALL FOR PAPERS



TRACK 01
Artificial Intelligence and Machine Learning

TRACK 02
Data Science and Engineering

TRACK 03
Computer Systems and Architecture

TRACK 04
Networking and Communication

TRACK 05
Software Engineering and Security

TRACK 06
Applications and Emerging Technologies

More topics, please visit: <https://www.iccc.org/cfp.html>

2025 the 11th International Conference on Computer and Communications (ICCC) is co-sponsored by Sichuan Institute of Electronics, hosted by Southwest Jiaotong University, University of Electronic Science and Technology of China, Sichuan University, Chengdu University of Technology, Chengdu University of Information Technology, etc. It will be held in Chengdu, China once again during December 12-15, 2025.

The aim of ICCC 2025 will bring together the researchers, experts, and scholars from Asian Pacific nations, North America, Europe and around the world to exchange their research results and address open issues in computer and communications. It is one of the leading international conferences for presenting novel and fundamental advances in the fields of computer and communications.

Paper Publication

After a careful reviewing process, all accepted papers after proper registration and presentation, will be included in the conference proceedings, which will be included into IEEE Xplore, submitted for Ei Compendex and Scopus. the same as last 10 years.

Important Dates

Submission Deadline: June 25, 2025
Notification of Acceptance: July 25, 2025
Registration Deadline: August 10, 2025

Submission Methods

1. Please log in EasyChair to submit your paper or abstract by the link (<https://easychair.org/conferences/?conf=iccc2025012>)
2. You could submit by email directly (Email: iccc2015@vip.163.com)

Co-Sponsored by



Hosted by



Patrons



CONTACT US

Ms. Cynthia H. Miao

Email: iccc2015@vip.163.com

Tel: +86-13086600000

For paper review and reviewer application:
Email: iccc-review@vip.163.com

2025年第十一届计算机与通信国际会议

CALL FOR PAPERS 会议征稿主题

2025年12月12-15日 中国·成都



主题 01 人工智能和机器学习

主题 02 数据科学与工程

主题 03 计算机系统和架构

主题 04 网络和通信

主题 05 软件工程和安全性

主题 06 应用和新兴技术

更多主题信息请访问: <https://www.iccc.org/cfp.html>

为增进各国计算机与通信学者之间的学术交流, 分享研究经验, 探寻合作机会, 推动计算机与通信领域科学研究的发展, 2025年第11届计算机与通信国际会议(ICCC)将于2025年12月12-15日再次于成都举办。ICCC会议发起于2015年, 由四川省电子学会主办, 四川省电子学会青年人才工作委员会承办, 西南交通大学, 电子科技大学, 四川大学, 成都理工大学, 成都信息工程大学等协办。我们诚挚的欢迎计算机和通信方面的学者, 工程师, 学生等参加ICCC会议, 分享最新的研究成果!

会议旨在为与会者提供一个交流的平台, 讨论计算机与通信领域的最新研究成果和未来的研究方向。同时, 我们希望本次会议能够建立起国家间, 学术界与产业界, 政府和非政府间的联系, 能鼓励交流和分享, 以促进计算机与通信行业的发展。现热忱欢迎从事相关技术研究的专家、学者和专业技术人员踊跃投稿并参加大会。

会议出版

如前10届会议一样, 经过严谨的审稿流程, 所有被接收且成功注册的文章将出版到ICCC 2025会议论文集。由IEEE Xplore收录并提交Ei核心以及Scopus检索。文章作者将被邀请参会展示研究报告。

重要时间

投稿截止日
2025年6月25日

录用通知
2025年7月25日

注册截至日
2025年8月10日

投稿方式

1. 请登录EasyChair投稿系统投
(<https://easychair.org/conferences/?conf=iccc2025012>)
2. 邮箱投稿 (Email: iccc2015@vip.163.com)

Co-Sponsored by



Hosted by



Patrons



CONTACT US 联系方式

苗老师

邮箱: iccc2015@vip.163.com

电话: +86-13086600000

加入组委会: iccc-review@vip.163.com